
Јоргованка Табаковић: Грађани Србије треба своју штедњу да уложе у државне хартије од вредности
уторак, 24 мај 2016 15:16

Гувернер Народне банке Србије (НБС) Јоргованка Табаковић оценила је данас да би за
грађане било врло исплативо да улажу у државне хартије од вредности.

  

  

 1 / 2



Јоргованка Табаковић: Грађани Србије треба своју штедњу да уложе у државне хартије од вредности
уторак, 24 мај 2016 15:16

- Зашто не би грађани који имају врло ниске камате на девизне улоге у банкама
преусмерили ту своју слободну штедњу у куповину хартија од вредности. То држава
треба да подстиче и омогући - рекла је Табаковић на представљању извештаја о
инфлацији.

  

Она је оценила да би та камата коју би грађани добијали на државне хартије од
вредности, а може да буде на пример око три одсто, могла да допринесе расту тражње.

  

- НБС истрајава на тој иницијативи која би значила да су добродошли страни
инвеститори, али би сви имали виши ниво сигурности ако би грађани који верују у своју
државу то показали улагањем у хартије од вредности, а држава би могла да им узврати
једнако редовном исплатом приноса, као што то чини страним портфолио инвеститорима
- додала је Табаковић.

  

Она је рекла да штедња у еврима постаје неисплатива, јер банке најављују нулте камате
због ситуације у међународном окружењу, тако да се штедња у динарима боље исплати.
Табаковић је најавила и конкуренцију банкама у виду микрофинансијских институција и
додала да ће се радити на стимулацији кредитног раста.

  

(Бета)
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